



17th May 2019

Dear Parents,

Sales of Concert 2019 Tickets

Greetings from St Stephen's.

You are cordially invited to become part of Concert 2019 - a time for parents, alumni, students and friends of SSC to share a moment of joy and gratitude together. The Concert will be held in mid-July at the **Hong Kong Polytechnic University Jockey Club Auditorium**. The details of performances are as follows:

Date: 11th July 2019 (Thursday)
Time: 7:15 pm
Performing Groups: SSC Symphonic Band, Orchestra, Choir, Chinese Orchestra, **SSC & SSCPS Parents Choir, SSCPS Junior Choir** and SSC Musical "*Porcelain Dolls*"

Date: 12th July 2019 (Friday)
Time: 7:15 pm
Performing Groups: SSC String Chamber Orchestra, SSC Alumni Choir & Wind Band, Piano Solo (SSC Alumna, Miss Catherine Wong), **SSCPS Musical "*The Oasis*"** and SSC Musical "*Porcelain Dolls*"

Please find the attached Concert 2019 Ticket Order Form (Form C). Tickets are limited and distributed on a first-come, first-served basis. We would be grateful if you could fill in and return the completed Form with a crossed cheque (payable to "St Stephen's College") to the class teacher by 6th June 2019. Applicants will be informed of the application results before 21st June 2019.

Should you have any further concern, please feel free to contact Mr Gordon Wong or Ms Katie Wong on 2813 8410.

I thank you for your unfailing support and look forward to your favourable response.

Yours truly,

Agnes Wai (Dr)
Principal



敬啟者：

2019 音樂會門票發售

由本校中小學部聯合舉辦的音樂會，將於二〇一九年七月中旬假香港理工大學賽馬會綜藝館舉行。誠邀家長、校友、學生及一眾支持書院及附屬小學之友人購票出席，屆時大家，共聚一堂，共度歡樂時光。音樂會詳情如下：

日期： 二〇一九年七月十一日（星期四）

時間： 晚上七時十五分

演出團體： 中學部管樂團、管弦樂團、合唱團及中樂團、**中小學家長合唱團**、**小學部初級組合唱團**、中學部原創音樂劇《陶瓷玩偶》

日期： 二〇一九年七月十二日（星期五）

時間： 晚上七時十五分

演出團體： 中學部弦樂室樂團、聖士提反書院舊生合唱團及管樂團、鋼琴獨奏（校友黃子芳小姐）、**小學部音樂劇《綠洲之旅》**及中學部原創音樂劇《陶瓷玩偶》

由於門票數量有限，門票將以先到先得形式發售。如欲訂購音樂會門票，請填妥後附「2019 音樂會門票訂購表格」（表格 C），連同劃線支票（抬頭「聖士提反書院」）於六月六日或之前交回班主任老師。成功訂購者將於六月二十一日前收到結果通知。

如有任何查詢，請致電 2813 8410 與王勝桐副校長或黃嘉儀主任聯絡。

敬盼支持，共襄盛舉！

此致

貴家長 台鑒

校長



衛燕華博士謹啟

二〇一九年五月十七日

**ST STEPHEN'S COLLEGE & ST STEPHEN'S COLLEGE PREPARATORY SCHOOL
CONCERT 2019
TICKET ORDERING FORM**

**Form
C**

(This form is applicable only on or before 6th June 2019)

Personal Particulars of Applicant

Name	(* Mr / Mrs / Ms)		
Daytime Contact No.		Email	
Postal Address			
Are you a sponsor of Concert 2019? Yes <input type="checkbox"/> No <input type="checkbox"/>			

Order Information

Child(ren) studying in St Stephen's College / Preparatory School			Performer in Concert?
Name	Class	SSC <input type="checkbox"/> SSCPS <input type="checkbox"/>	Yes <input type="checkbox"/> No <input type="checkbox"/>
Name	Class	SSC <input type="checkbox"/> SSCPS <input type="checkbox"/>	Yes <input type="checkbox"/> No <input type="checkbox"/>
Name	Class	SSC <input type="checkbox"/> SSCPS <input type="checkbox"/>	Yes <input type="checkbox"/> No <input type="checkbox"/>

Number of concert tickets ordered			
Date: 11 th July 2019 (Thursday) Time: 7:15 pm		Date: 12 th July 2019 (Friday) Time: 7:15 pm	
Price	Quantity	Price	Quantity
<input type="checkbox"/> HK\$500	<input type="checkbox"/> 1 <input type="checkbox"/> 2 <input type="checkbox"/> 3 <input type="checkbox"/> 4 <input type="checkbox"/> 5	<input type="checkbox"/> HK\$500	<input type="checkbox"/> 1 <input type="checkbox"/> 2 <input type="checkbox"/> 3 <input type="checkbox"/> 4 <input type="checkbox"/> 5
<input type="checkbox"/> HK\$300		<input type="checkbox"/> HK\$300	
Total: HK\$			

- I require handicap accessibility (ticket price at HK\$300).
If the preferred time is unavailable, would you wish to choose the next available time? Yes No
Note: (i) * Please delete where inappropriate (ii) Please tick as appropriate

Notes on Ticketing Policy

- This form is applicable for **Regular Price Ticket** only. Distribution of tickets will be made as follows:
 - Applicants will have equal priority in the purchase of tickets.
 - In case of over-subscription, the allocation of tickets will be settled by drawing lot.
 - All seating is to be assigned by the School.
- Children under 6 years old will not be admitted to the event.
- No cancellation, refund or change once order form is submitted.
- In order to avoid duplicate applications, if you have children studying in St Stephen's College and the Preparatory School, please submit your Ticket Order Form to either the College or Preparatory School.

Please return the completed Order Form together with a crossed cheque made payable to "St Stephen's College" with student's name and class at the back to the class teacher by 6th June 2019. You will be informed of the application result, where applicable, before 21st June 2019. Thank you for your continuous support!

Signature: _____
Date: _____

ALL information provided will be kept strictly confidential for the use of ordering ticket only.

Office use only
Received on (date) _____

Katie

聖士提反書院 暨 附屬小學
2019 音樂會
門票訂購表格

表格
C

(此表格只適用於二〇一九年六月六日或以前)

訂購者之個人資料

訂購者姓名	* 先生 / 太太 / 女士		
聯絡電話		電郵地址	
通訊地址			
閣下是否 2019 音樂會之贊助人？ <input type="checkbox"/> 是 <input type="checkbox"/> 否			

訂購資料

現時就讀本校子女之資料				有否參與音樂會演出？	
姓名		班別		<input type="checkbox"/> 中學 <input type="checkbox"/> 小學	<input type="checkbox"/> 是 <input type="checkbox"/> 否
姓名		班別		<input type="checkbox"/> 中學 <input type="checkbox"/> 小學	<input type="checkbox"/> 是 <input type="checkbox"/> 否
姓名		班別		<input type="checkbox"/> 中學 <input type="checkbox"/> 小學	<input type="checkbox"/> 是 <input type="checkbox"/> 否

訂購音樂會門票數量			
日期：二〇一九年七月十一日（星期四） 時間：晚上七時十五分		日期：二〇一九年七月十二日（星期五） 時間：晚上七時十五分	
票價（港幣）	數量	票價（港幣）	數量
<input type="checkbox"/> \$500 <input type="checkbox"/> \$300	<input type="checkbox"/> 1 <input type="checkbox"/> 2 <input type="checkbox"/> 3 <input type="checkbox"/> 4 <input type="checkbox"/> 5	<input type="checkbox"/> \$500 <input type="checkbox"/> \$300	<input type="checkbox"/> 1 <input type="checkbox"/> 2 <input type="checkbox"/> 3 <input type="checkbox"/> 4 <input type="checkbox"/> 5
總額（港幣）：			

- 本人需要傷殘座位（票價為每張港幣\$300）
如未能提供閣下所選的場次，你會否選擇另一場？ 會 否
備註：* 請將不適用者刪去 請在適當的方格內填上「✓」號

購票注意事項

1. 此表格只適用於**正價門票**訂購。門票將根據以下守則分售：
 - (i) 其他訂購者將可獲購買門票之均等機會。
 - (ii) 如超額訂購，將以抽籤方式決定門票之分配。
 - (iii) 所有訂購之座位均由大會安排。
2. 恕不接受六歲以下之小童進場。
3. 所有已訂購之門票，均不接受任何更改、取消或退款。
4. 如 貴子女分別就讀於聖士提反書院及附屬小學，為避免重複訂購，請只向書院或附屬小學遞交一份門票訂購表格。

請把填妥之門票訂購表格連同劃線支票（抬頭「聖士提反書院」，背面寫上 貴子女之姓名及班別）於二〇一九年六月六日或之前交回班主任老師，成功訂購者將於二〇一九年六月二十一日前獲另行通知。衷心感謝您們的支持！

訂購者簽署： _____

日期： _____

以上所有收集之資料保密，只作為訂購門票之用。

只供校方使用

茲收(日期) _____

Katie